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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 21  
ÚŘAD MĚSTSKÉ ČÁSTI 
KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A VÝCHOVY 
STAROKLÁNOVICKÁ 260, 190 16  PRAHA 9, TEL.: 281 012 911, FAX: 281 971 531, PODATELNA@PRAHA21.CZ 

VÁŠ DOPIS ČJ:   

 

 

 

ZE DNE:  

NAŠE ČJ.: UMCP21/15851/2021 

SPIS. ZN.:  

VYŘIZUJE: Ing. Jana Piknová 

TEL.: 281012930 

E-MAIL: jana.piknova@praha21.cz 

DATUM: 06.10.2021  

 

 

Zápis z 13. jednání KVV ze dne 4.10.2021 

(Vzato na vědomí usnesením RMČ 82/1228/21 ze dne 19.10.2021) 

Datum konání: 4.10.2021, čas konání 16:30 – 18:00 ve velké zasedací místnosti úřadu 

Účastníci jednání: Bc. Markéta Slavíková, Ing. Kristýna Kopecká, Ing. Lucie Ponicová, Mgr. 

Lucie Doležalová, Ing. Miroslav Střihavka, Mgr. Yvona Trčalová, Helena Kuprová, Mgr. 

Martina Kubová 

Omluveni: Mgr. Iveta Průšová, Ing. Vladimíra Skutilová 

Hosté: Mgr. Libor Skala 

Program jednání:  

1. Seznámení s novými členy Školské rady MZŠ  

2. Celoměstské programy HMP 

3. Školní hřiště u I. stupně ZŠ 

4. Záměr pro využití prostor v MZŠ Polesné pro Montessori třídy  

5. Diskuse 

 

Paní Slavíková přivítala všechny přítomné po prázdninách a po zahájení školního roku. 

Přivítala hosta komise ředitele MZŠ Polesné Mgr. Libora Skalu a zahájila jednání. 

 

Ad bod 1.) Školská rada MZŠ má nové složení po volbě nových členů rady za rodiče na 

další funkční období.  Byli zvoleni: pan Marek Buchtel, Mgr. Lenka Danielová a JUDr. 

Gabriela Pikorová.  Členové za zřizovatele: Ing. Kristýna Kopecká, Milan Samec a Ing. Bc. 

Lucie Tomanová, DiS., za pracovníky školy: Jaroslava Pincová, Mgr. Daniela Janoušová, 

Mgr. Květoslava Bělohubá. Nyní je plánováno první setkání v novém složení a volba 
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předsedy školské rady. Zřizovateli bude zaslán protokol o proběhlých volbách. Nové 

složení rady je již zveřejněno na webu školy.  Během diskuse k tomuto bodu byly 

vzneseny různé náměty, jak příští volby organizačně zlepšit – například bylo řečeno, že 

by bylo vhodné informovat rodiče o volbách i prostřednictvím aplikace Bakaláři a ne jen 

zasláním mailů od třídních učitelek, případně zkombinovat umístění urny u vchodu do 

školy a jednu mobilní, s kterou by se procházely třídy. Pan ředitel vzal na vědomí.  

 

Ad bod 2.) Celoměstské programy podpory vzdělávání na rok 2022. Praha vypsala 

programy celoměstské podpory vzdělávání na území hlavního města Prahy pro rok 

2022. Celkem se jedná o 7 opatření, z kterých lze grant čerpat. MČ Praha 21 bude žádat 

znovu o program z opatření č. 5 na otevírání školních hřišť ZŠ pro širokou veřejnost, kde 

je možné získat 100.000,- Kč na jednu ZŠ na neinvestiční výdaje spojené s otevřením 

hřišť pro veřejnost. Tento program musí být ve stejné výši spolufinancován z prostředků 

městské části. Pí Slavíková informovala o čerpání tohoto programu pro letošní rok a 

současném stavu otevřených hřišť a o nákladech vynaložených na jejich otevření a 

provoz. Bylo diskutováno chybějící hygienické zázemí.  

Dále byl shledán jako zajímavý i program z opatření č. 7 na podporu výuky informatiky 

a anglického jazyka na ZŠ.  Jedná se o proplacení 95 % nákladů na školení výukových 

programů pro pedagogy a pracovníky spravující IT ve škole. Škola má v plánu žádat o 

tento program. Ing. Trčalová nabídla pomoc škole s vyplněním žádosti o podporu 

z tohoto programu. Pan ředitel nabídku přijal.  

Dalším diskutovaným programem byl program z opatření č. 6 - Fondu solidarity. Pan 

ředitel ověří vytipování žáků, kteří by mohli čerpat příspěvek z tohoto programu. Jedná 

se o částku max. 10.000,- Kč na žáka na rok do max. 50 % výdajů. Jde o příspěvek na 

školní pobyty (švp, lyžák), výlety apod. 

Termín podání žádostí o tyto celoměstské programy je do 15.10.2021. 

 

Ad bod 3.) Školní hřiště (družinové) I. stupeň u budovy Staroklánovická – byla podána 

informace o stavu, kdy dosluhují herní prvky a je potřeba hřiště obnovit a revitalizovat. 

Pí Slavíková informovala o možnosti zpracování koncepce celého území jako celku 

odborníkem, s tím, že zde byly již zakomponovány prvky jako pítko a mlhoviště, na které 

získala škola grant z HMP v roce 2021. Vizualizace byla konzultována se zástupci školy, a 

nyní se zapracovávají připomínky. Hřiště bude nutné realizovat postupně, prvním 

krokem bude, že škola objedná novou lanovku, u které je dlouhá dodací lhůta. Cílem 

vytvoření koncepce je připravenost školy pro případné granty a výzvy a mohlo se o ně 

žádat.  

 

Ad bod 4.) Záměr pro využití prostor v MZŠ Polesné pro Montessori třídy – po 

přestěhování školky ve třetím patře budovy Polesná do nově postavené budovy na 

pozemku školního areálu se uvažuje o přesunu všech Montessori tříd do těchto prostor.  

Prostory byly škole představeny a byly poskytnuty plány prostor pro případná další 

jednání. Je nutné dořešit vybavení v nové budově školky a stávající vybavení školky, které 

by mohlo v současných prostorách zůstat.  
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Ad bod 5.) Diskuse – opět byla diskutována dopravní situace kolem školy. Pí Kopecká 

informovala o oslovení policie, která se situaci kolem školy především v ranní špičce 

intenzivně věnuje. Pan ředitel sdělil, že bude řešit dřívější otevírání budovy 

Staroklánovická, aby se provoz časově více rozptýlil.  

Pí Kopecká informovala o potřebě aktualizace Koncepce školství a dotázala se pí. 

Ponicové, zda byly již nějaké kroky na koncepci zahájeny, tak jak bylo na KVV v prosinci 

2019 sděleno. Vzhledem se situací s COVID – 19 nebyla první schůzka uskutečněna. 

V nejbližší době tak bude svoláno pracovní jednání k aktualizaci koncepce. 

 

Termín příštího jednání KVV bude 24.11.2021 od 16:30, místo bude upřesněno.  

 

 

Zapsala: Ing. Jana Piknová – tajemník KVV 

 

Schválila: Bc. Markéta Slavíková – předseda KVV 

 

 

 

 


